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« Marta Pons », 
una escola de dansa amb solera 

J O S É L FERNANDEZ R. 

L'escola de dansa «Marta Pons», 
sens dubte, s'ha destacat en els últims 
anys d'estància a Mollet per el seu desig 
per introduir en la ment de les gents el 
plaer per la música i el ball 

Quines perspec-
tives hi han per 
aquest nou curs 
que comença? 

Les veig molt 
positives doncs es-
tic recollint els 
fruits de tants anys 
dedicats a l'ensen-
yança de la dansa. 
Avui dia aqui a 
Mollet ja es pot 
parlar de dansa 
doncs la gent ha 
començat a entrar 
a aquest món, 
doncs com ja saps 
vaig ser la primera 
escola de ballet a 
Mollet. En aquesta 
escola s'han for-
mat gent que avui 
dia estan donant 
classes. 

Quines activitats 

hi han, a part de lai 
dansa, al centre? 

Com a comple-
ment a l'escola im-
partim ioga, gim-
nàsia-aerobic, con-
temporani, jazz, 
sevillanes i sauna. 

I ara com a no-
vetat donarem 
classes d'escola 
bolera que es ball 
clàssic espanyol 
que es balla amb 
castanyoles. 

Quins són els úl-
tims actes que es 
van fer? 

En el mes de ju-
liol es va celebrar 
el fi de curs 
d'aquest centre 

Carre ters Barce lor ta -Pu igcerdà 

P laça Pau C a s a l s 

A v g d a . L l iber ta ! 

A v g d a . C i l d a r o 

L'escola de dansa «Marta Pons» es troba al carrer. 
Doctor Fleming, n." 7 

amb l'actuació de 
totes les alumnes i 
al mes de setem-
bre vam fer un ta-
ller de dansa a la 
«Fira d'Artesans» 
que es va celebrar 
a Mollet. 

Tinc que agrair 
al senyor Joan An-
toni Salom i ha 
tots els veïns del 
carrer Portugal i 
rodalies que com-
tesin amb el meu 
centre. Es va po-
der demostrar a la 
gent que la dansa 
no es un joc i que 
no es pot aprendre 
de qualsevol ma-
nera. 

Quin tracte hi ha 
amb altres institu-
cions? 

Bo, perquè 
m'agradat sempre 
colaborar amb tot-
hom des de festi-
vals amb beneficis 
als subnormals 

passant per la fes-
ta dels avis, festi-
vals per cases re-
gionals, centres 

comercials, etc. i 
amb l'Ajuntament 
de Mollet no puc 
tenir cap queixa. 

Peluquería y estètica 

Í P O ^ ^ A ACADÈMIA JM INICIA SU NUEVO CURSO 
Un ano mas, la Acadèmia de Peluquería y Es-

tètica JM ha iniciado un nuevo curso del que van 
a salir la mayoría de las futuras profesionales de 
peluquería y de estètica de Mollet y comarca. 

El director del cen-
tro, Juan Ferrer, es el 
principal artífice de 
que los jóvenes que de-
seen prepararse en-
cuentren una salida 
profesional con mucho 
presente y un mejor fu-
turo. 

—Cuàl es el balance 
del pasado curso? 

—Totalmente posi-
tivo. La mayoría de 
nuestras alumnas em-
piezan a estar coloca-
das en peluquerías de 
la zona. No hay que ol-
vidar, que nuestra 
Acadèmia, con los 
anos que llevamos, 
està cogiendo una so-
lera y un prestigio por 
lo que casi todas las 
peluquerías de la zona 
vienen en busca de au-
xiliares a nuestra Aca-
dèmia. Ademàs, con la 
inauguración de nues-
tro Centro de Perfec-
cionamiento, situado 
en la calle Bernat Met-
ge, 19, la Acadèmia 
puede codearse con 

cualquier centro de 
Catalunya y Espana en 
cuanto a tecnologia y 
profesorado. 

—cCómo se presenta 
el nuevo curso? 

—La matrícula para 
el nuevo curso està 
abierta. Las perspecti-
vas son inmejorables 
ya que ias jóvenes ven 
en esta profesión un 
buen medio de vida, 
seguro y estable. Por lo 
tanto, el número de 
alumnas va a ser mas 
que respetable. 

—cQué ofrece JM a 
sus alumnas? 

—Las alumnas van a 
tener en JM espacio, 
tecnologia y profeso-
rado equiparable a los 
mejores centros. Ade-
màs, disponemos de 
dos centros, la Acadè-
mia en la que se prepa-
ran las no iniciadas y 
el Centro de Perfeccio-
namiento al que acu-
den las alumnas que 
han concluido sus es-

Juan Ferrer, director deia Acadèmia JM. 

tudios en ia Acadèmia 
y las ya profesionales 
que desean perfeccio-
narse. 

— t^Qué proyectos tie-
ne de cara alfuturo? 

—Recientemente 
hemos inaugurado un 
nuevo Servicio interno 

de pèluquería en el 
Hospital General de 
Mol et. 

A mediados de octu-
bre, el profesorado de 
la Acadèmia va a acu-
dir a un Congreso de 
Peluquería y Estètica 
que se va a celebrar 

en Lisboa, Portugal. 
También se està pre-
parando un pase de 
modelos de peluquería 
y ropa para noviem-
bre, en el que se refle-
jaràn las nuevas técni-
cas y tendencias de 
este otoíío-invieno. 
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